
Referat for kollegianerrådsmøde den 07/09-2021 kl. 19:00  
 
1. Fremmødte 

- Joachim 1036 
- Cecilie 3301 
- Julie 3201 
- Anders 3226 
- Patrick 1055 
- Sebastian 3228 (Suppleant, online fra Island.) 

 
 

2. Gæster 
- Simon 3145 (Motionsudvalget) 
- Morten 1355 (Motionsudvalget) 
- Martin 2001 (Fødselsdagsudvalget) 

 
a. Motionsudvalg 
- Morten er ny fungerende formand, da Simon skal på udveksling. 
- Vil gerne købe ny bænkpresmaskine med squat (den der er trænger snart til 

udskiftning). Den koster 10.000-12.000 
o Da der ikke er brugt så mange penge i indeværende regnskabsår, ligger det 

inden for udvalgets normale budget 
o Dermed ok. Der skal bare sendes et konkret tilbud som rådet skal godkende 

inden køb 
- Ift. medlemmer: Har nok medlemmer men kunne godt bruge en pige eller to 

 
 
b. Fødselsdagsudvalget 
- Torben Chris er betalt 
- Der er ikke aftaler med andre af de kunstnere der var booket til fødselsdagen 
- Der er planer om at lave arrangementer med Rockbandet og Jonny Hefty & Jøden 
- Der er ikke planer om at lave noget med DJ og Bæstet 
- De har haft skrevet til festudvalget omkring arrangementer men har ikke fået svar 

 
 

3. Afstemning om lukkede punkter 
- Ingen lukkede punkter 

 
a. Googlekalender 
- Ikke noget i kalenderen 

 
 

4. Godkendelse af referat 
- Referatet er godkendt 



 
 

5. Post – postkasse, mail & Facebook  
- Intet nyt udover nedenstående punkter 

 
 

6. Nyt siden sidst 
- Baren er åbnet igen 
- Huser er åbent fast for beboere igen 
- Cykelrazzia: Der er bestilt afhentning af cykler fra den aflåste parkeringsplads 
 
 

7. Konto update & andet nyt 
- Pt ikke adgang til kontoen. Der er aftalt møde med banken i morgen (8/9) for at fixe 

det. 
 
 

8. Trøjer til udvalg 
- Patrick kigger på det 

 
 

9. Pakkeboks + finde frivillig 
- Det tages op til afstemning på generalforsamlingen om kollegiet vil have en pakkeboks 

stående 
 
 

10. Kontakt med Jane Lyngs Kristiansdal angående overtagelse af klagesager + finde frivillig  
- Joachim eller Anders ser om de kan nå at se på det til næste gang. 
 
 

11. Generalforsamling  
- Der skal ses på vedtægter og laves dagsorden. 
- Det skal først være klar kort før generalforsamlingen 
- Det tages op på næste møde 

 
 

12. Kampagne + event  
- Anders smider opslag op i gruppe for fællesudvalg om hvilke udvalg der vil deltage og 

finder dato for rekrutteringsevent 
- Forslag om mødeøl og pizza på rådets regning – ok.  
- Anders starter på at arrangere det. 

 
 

13. UCL og rygning  



- UCL har indført ny rygepolitik hvor rygning er forbudt på UCL’s område. Derfor er der 
mange fra UCL der ryger ved blok 2 og parkeringspladsen foran blok 3. Problemet er 
størst ved blok 2. 

- Portnerne har styret kontakten med UCL indtil sommerferien, hvor Rådet får en mail 
fra mellemleder fra UCL der gerne vil samarbejde om en løsning 

o Rygeskyr på UCL’s område er udelukket 
o De vil gerne have input fra os til løsning – de er villige til at putte lidt penge i det 

- Rådet er blevet kontakt af en gruppe fra UCL,  der gerne vil lave projekt om problemet 
o Gruppen har snakket med nogle af rygerne og fundet ud af: At rygernes 

problem er, at de ikke ved hvor de skal gå hen og kollegiet ligger lige ved siden 
af og er et hyggeligt sted. 

o Gruppen vil også arbejde på at komme med nogle forslag 
- Der er lavet opslag i HCØ facebookgruppe hvor beboerne kan komme med forslag 

o Forslag om hegn med chipadgang 
o Forslag om at UCL betaler for rygeskyr på kollegiets område som rygerne fra 

UCL kan bruge 
 

- Foreløbig plan for løsning: 
o Høre UCL om vi kan få hotline vi kan ringe til når de er der 
o Lave skiltning og henvisning til et andet sted de kan gå hen 
o Se om vi kan finde nogle beboere der har tid til at jage dem væk 
o Anders står for kontakt til UCL og beboere omkring Skiltning i fase 1. 

 
 

 
14. Planlægning af næste møde  

- Mandag d. 20. sep kl 20 
 
 

15. Punkter til næste gang  
- Opsamling på kontakt med Jane Lyngs Kristiansdal angående klager 
- Opsamling på generalforsamling 
 
 

16. Evt.  
 


